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Jeg vil rigtig gerne genopstille til Hovedbestyrelsen, da jeg synes det giver meget 
god mening, at kombinere dette arbejde med hvervet som 
regionsnæstformand. På den måde kan jeg være med til, at være bindeled 
mellem det lokale niveau og de overordnede beslutninger der tages i dbio. 

I Danske Bioanalytikere står vi overfor mange spændende drøftelser og vigtige 
beslutninger, som jeg gerne vil være en del af og sætte mit præg på.  

Lige nu er dbio i gang med et indsatsområde om Den Borgernære Bioanalytiker. Her skal vi gøre 
politikere, kommuner og praktiserende læger opmærksomme på brugen af bioanalytikernes 
mange kompetencer. På den måde kan vi være med til, at skabe et mere sammenhængende og 
nært sundhedstilbud til borgerne. At det så også kan være med til, at skabe nye 
udviklingsmuligheder for faget, ser jeg kun som en fordel.  

Dette fagpolitiske arbejde har været utroligt spændende, men til tider også lidt 
grænseoverskridende. Her har jeg bevæget mig ind på helt andre områder, end jeg har været vant 
til at færdes i tidligere. Men det har været lærerigt og noget som jeg bestemt gerne vil fortsætte 
med at udvikle – både i Hovedbestyrelsen og på det regionale niveau.   

Men hverdagen på laboratorierne er også vigtig at have fokus på. Her bliver vi som faggruppe 
presset af gentagne omstruktureringer samt sparerunder. Derfor vil jeg fortsat arbejde for 
ordentlige løn og arbejdsforhold for alle medlemmer i faget.  

Jeg er også web-ansvarlig i dbio-Hovedstaden og interesserer mig for vores 
kommunikationsformer, så vi kan synliggøre arbejdet i dbio og skabe god kontakt med 
medlemmerne.  

Jeg har siddet i hovedbestyrelsen siden 1996 og har lige så længe været næstformand på det 
lokale niveau. I første omgang i Kreds Hovedstaden og siden 2007 i regionen.  

 


